

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА

«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2022, № 4 (44)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2022, № 4 (44)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой общей и практической психологии, заведующая лабораторией социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of general and practical psychology, Head of the Laboratory of Social-and-Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва (Россия).

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



АБУШКИН Борис Михайлович — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры общей и практической психологии, главный научный сотрудник лаборатории социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

ABUSHKIN Boris Mikhailovich — PhD in Psychology, Associate Professor. Associate Professor of the Department of General and Practical Psychology, Chief Researcher of the Laboratory of Social and Psychological Research in Education, Institute of Special Education and Psychology, Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: AbushkinBM@mgpu.ru



АГАВЕЛЯН Рубен Оганесович — доктор психологических наук, профессор Института детства Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

AGAVELYAN Ruben Oganessian — Doctor of Psychological Sciences, Professor of the Institute of Childhood of Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ruben_h_ag@mail.ru



АЛЕКСЕЕНКО Мария Сергеевна — кандидат психологических наук, ведущий психолог Научно-испытательного института эргатических систем, преподаватель авиационно-учебных центров «Школа Аэрофлота» и S7 Training. Специалист по профессиональному психологическому отбору военных летчиков и пилотов гражданской авиации, Москва (Россия).

ALEKSEENKO Maria Sergeevna — PhD in Psychology, Leading Psychologist at the Scientific Testing Institute of Ergatic Systems, teacher of the Aeroflot School and S7 Training aviation centers. Specialist in professional psychological selection of military pilots and civil aviation pilots, Moscow, (Russia).

E-mail: ulitsapesen@gmail.com



БАЙЧИНОВ Рауан Толеуханович — аспирант Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

BAICHINOV Rauan Toleukhanovich — postgraduate student of Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: rauan.b_1991@mail.ru



ВАСЕЧКО Евгений Петрович — преподаватель кафедры военной педагогики и психологии Новосибирского военного ордена Жукова института имени генерала армии И. К. Яковлева войск национальной гвардии Российской Федерации, Новосибирск (Россия).

VASECHKO Evgeny Petrovich — teacher of the Department of Military Pedagogy and Psychology of the Novosibirsk Military Order of the Zhukov Institute named after General of the Army I. K. Yakovlev of the National Guard Troops of the Russian Federation, Novosibirsk (Russia).

E-mail: vasechko.1977@bk.ru



ДАНИЛОВА Юлия Николаевна — педагог-психолог школы № 1151, Москва (Россия).

DANILOVA Yulia Nikolaevna — teacher-psychologist of school № 1151, Moscow (Russia).

E-mail: ucklya1@rambler.ru



ЕРМОЛОВА Екатерина Олеговна — кандидат психологических наук, доцент. Профессор кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

YERMOLOVA Ekaterina Olegovna — PhD in Psychology, Associate Professor. Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: shamka05@mail.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



КАРПОВА Наталия Львовна — доктор психологических наук, профессор, ведущий научный сотрудник Психологического института Российской академии образования, Москва (Россия).

KARPOVA Natalia Lvovna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Leading Researcher at the Psychological Institute of the Russian Academy of Education, Moscow (Russia).

E-mail: nlkarpova@mail.ru



КОГАН Борис Михайлович — доктор психологических наук, профессор, ведущий научный сотрудник Психологического института Российской академии образования, Москва (Россия).

KOGAN Boris Mikhailovich — Doctor of Biological Sciences, Professor. Head of the Department of Special Psychology and Psychological and Social Technologies at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: KoganBM@mgpu.ru



КОНОНОВА Татьяна Александровна — кандидат психологических наук, доцент. Профессор кафедры военной педагогики и психологии Новосибирского военного ордена Жукова института имени генерала армии И. К. Яковлева войск национальной гвардии Российской Федерации, Новосибирск (Россия).

KONONOVA Tatyana Alexandrovna — PhD in Philology, Associate Professor. Professor of the Department of Military Pedagogy and Psychology of the Novosibirsk Military Order of the Zhukov Institute named after General of the Army I. K. Yakovlev of the National Guard Troops of the Russian Federation, Novosibirsk, Russia.

E-mail: teka712@mail.ru



ЛЯПИНА Анна Михайловна — нейропсихолог частного общеобразовательного учреждения «Первая школа», учитель-дефектолог школы-интерната № 1, Нижний Новгород (Россия).

LYAPINA Anna Mikhailovna — neuropsychologist at the private educational institution “First School”, teacher-defectologist at boarding school № 1, Nizhny Novgorod (Russia).

E-mail: akalashnikova@mail.ru



МАШКОВА Лариса Александровна — кандидат филологических наук, доцент кафедры иностранных языков факультета государственного управления Московского государственного университета имени М. В. Ломоносова, Москва (Россия).

MASHKOVA Larisa Alexandrovna — PhD in Philology, Associate Professor at the Department of Foreign Languages, Faculty of Public Administration of the Lomonosov Moscow State University, Moscow (Russia).

E-mail: la.mashkova@gmail.com



МЕДВЕДЕВА Елена Алексеевна — доктор психологических наук, профессор Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

MEDVEDEVA Elena Alekseevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: medvedevaea@mgpu.ru



САДОВ Никита Валерьевич — аспирант кафедры общей психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

SADOV Nikita Valerievich — postgraduate student of the Department of General Psychology of Moscow City University, Institute of Special Education and Psychology, Moscow (Russia).

E-mail: SadovNV@mgpu.ru



ЧАГАНОВА Светлана Алексеевна — аспирант по направлению «Общая психология, психология личности и история психологии» Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

CHAGANOVA Svetlana Alekseevna — postgraduate student in the direction of general psychology, personality psychology and history of psychology, Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: aurum94@mail.ru